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Boerenbond zoekt steun voor afbakening
landbouwgebied
nieuws

De afdeling Oost-Vlaanderen van Boerenbond heeft dinsdag aan de bestendige deputatie
steun gevraagd voor de afbakening van het agrarisch gebied. Tegen 2007 moet in
Vlaanderen 750.000 ha landbouwgebied afgebakend zijn, maar vooralsnog is daarvan nog
niets gerealiseerd, zegt de Boerenbond.
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De afdeling Oost-Vlaanderen van Boerenbond heeft dinsdag aan de bestendige deputatie steun
gevraagd voor de afbakening van het agrarisch gebied. Tegen 2007 moet in Vlaanderen 750.000 ha
landbouwgebied afgebakend zijn, maar vooralsnog is daarvan nog niets gerealiseerd, zegt de
Boerenbond.
Net als in 1996, bij de opmaak van het Ruimtelijk Structuurplan Vlaanderen (RSV), heeft de Bond
de planners "voorgerekend" hoeveel hectaren er daadwerkelijk door boeren gebruikt worden. Voor
heel Vlaanderen gaat het om bijna 800.000 ha, 4 procent meer dan bij de eerste inventarisatie in
1996.
De Boerenbond vraagt echter niet meer dan de 750.000 ha uit het RSV van 1997. Wat ze wel eist, is
de dringende afbakening van "consensus-gebied". Dat is landbouwgebied dat vandaag niet
zonevreemd is of in gebied ligt dat VEN-gebied moet worden: landbouwgrond dat met andere
woorden niet ter discussie staat. Voor Vlaanderen gaat het om 668.000 ha, ofwel 89 procent van de
geplande 750.000 ha. "Dit kan in 2006 afgewerkt worden". In een tweede fase, in 2007, zou dan de
resterende 82.000 ha moeten afgebakend worden, vindt de landbouworganisatie.
In Oost-Vlaanderen ligt 160.000 ha in consensus-gebied. Gedeputeerde Alexander Vercamer voor
land- en tuinbouw, die vandaag het bezoek kreeg van de provinciale afdeling van de Boerenbond,
zegt dat het om een Vlaamse bevoegdheid gaat, maar is het idee wel genegen. "Laat ons direct
vastleggen waarover geen discussie is. Dat is voor Oost-Vlaanderen toch al 85 procent van het totale
aantal landbouwgebied".
De Boerenbond doet deze week haar ronde in alle provincies, om steun te zoeken voor haar
tweefasen-plan. Eind vorige week heeft ze het plan ook al voorgelegd aan Vlaams minister-president
en minister van Landbouw Yves Leterme en minister van Ruimtelijke Ordening Dirk Van Mechelen.
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